
ACTA EXTRAORDINÀRIA AMPA 
10/10/16 

 
 
A Cerdanyola del Valles, reunits a 10 de octubre de 2016, a la biblioteca de 
l’escola Carles Buigas, després de  convocatòria de reunió extraordinària, 
sent l’únic punt de l’ordre del dia el següent:  
 
• Amiant: actuacions realitzades, situació actual i passos a seguir.  
 
Assisteixen a la reunió els següents pares d’alumnes:  
Miriam Fernández Ribot, Luz Pérez Fraile, Lourdes Calvo Vallverdú, 
Manuel Cotillo Cotillo, Juan García Jimenez,Ivelisse Dubois, Oscar de 
Manuel Adelantado, David Rodriguez Dominguez, Marga Herrero 
Cañizares, Luciano Pimento Duarde, Angeles Aranda Cortes, Berta 
Biescas, Yolanda Ordoñez Guerrero, Maite Saz Osuna, Eva Guijarro 
Gordillo, Cristina Girbau, Provi Ruiz Vega, Consuelo Jorquera Vadillo, 
Elelina Cañadas Hita, Mari Carmen Esteban Rodriguez , Rosa MAria 
Martos Paredes, Sandra Pizarro Vallejo, Silvia Morant Lopez, Ines Ocaña, 
Marga Serrano Martin, Cristina Valerio Colmenero, Marian Cornes Bueno, 
Pepi Fernandez Herrera, Laura Bernal Sanchez, Belen Rojas Sabate, 
Xavier Rabell Foz, Pedro Casacena, Maria Pulido Lopez, Lluis Olive 
Manrubia, Gemma Gonzalez Casas, Montse Buerb Giralt, Eva Maria Bo 
Masdeu, Maria Amparo Jimenez Gonzalez, Angelines Lopez Lois, Lucia 
Gonzalez Ferrero, Francisca Muñoz Saez, Sandra Fernandez Gala, Maaria 
Rosa Martinez Martos, Yolanda Gonzalez Ferron, Ignacio Ballano, Alex 
Fernandez, Montse Esteban y Quintana, Ruth Pouget Escamarran, Oscar 
Yáñez Estepa, Maria Merce Godayol, Silvia Lopez Diaz i Montserrat 
Crispin.  
 
S’inicia la reunió mitjançant la presentació del nou equip que forma l’òrgan 
de representació de l’ampa, en particular la Presidenta, Montse Crispin i 
tresorera, Ruth Pouget.  S’informa que segueix sent la vicepresidenta 
Llibertat Vila i com a secretària Anna Torné.   
Es presenta també el nou equip directiu de l’escola, qui deixa constància 
que la intenció de l’escola és treballar en comissions.  
Pren la paraula la Comissió de seguretat, explicant que aquesta comissió 
es va crear el mes de maig de 2016 a partir d’un accident i està formada 
per 15 persones, fent diferents actuacions, les que exposa i anomena 
Montse Esteban representant de la comissió. 
En relació al tema de la reunió, és a dir l’existència d’amiant al pati de 
primària a  l’escola, s’exposa que a la festa de fi  de curs del curs escolar 
2015-2016, alguns pares van trobar unes pedres que semblaven amiant, 



material totalment nociu per a la salut de les persones, estant al nivell 1 
dels productes cancerígens. El dia 20 de juny es presenta instància a 
l’Ajuntament demanant la realització d’actuacions al respecte. No hi ha 
resposta per part de l’Ajuntament, fent la comissió de seguretat 
requeriments regulars, cada 10 o 15 dies, amb l’Ajuntament per saber 
l’estat de la sol·licitud presentada el dia 20.06. Finalment respon Jaume 
Escodà dient que han vingut a l’escola i que havien recollit les restes 
d’amiant que hi havia al pati. Després de comprovació per part dels pares 
s’observa QUE CONTINUEN estant les pedres, sent la intervenció de 
l’ajuntament totalment insuficient.  
El dia 9 de setembre la regidora estableix que CAL analitzar el material per 
saber si realment és o no és amiant, motiu pel qual s’agafen mostres que 
es porten a analitzar.  
La directora explica que els representants de Serveis Territorials i de 
l’Ajuntament no han pogut assistir a la reunió, i fa esment de la necessitat 
que en aquest tema anem tots plegats, ampa i escola. En cas que hi hagi 
qualsevol novetat es mantindrà informada a la presidenta de l’ampa perquè 
pugui informar a la resta de pares. La directora demana també tranquil·litat 
amb els missatges que els hi transmetem als nens en relació a les pedres 
del pati.  Exposa també que s’han fet medicions d’aire a diferents espais de 
l’escola i que estan pendents dels resultats. Una mare demana que no 
donin excuses i que es pugui fer alguna cosa més. En resposta a aquest 
comentari, Marta informa que estan seguint un protocol i demana de nou 
tranquil·litat, doncs s’estan fent coses.  
Una altra mesura de control que s’ha pres és el tancament de les zones del 
pati afectades,  i a mesura que es facin les obres es tornarà a obrir.  
La comissió agraeix a la directora la decisió de tancar el pati encara que ni 
el departament d’educació, ni la generalitat ho hagin vist necessari.  
Exposen que els resultats de la medició han d’estar a punt d’arribar.  El 
mateix dia de la reunió, Marta els ha reclamat a riscos laborals i comenta 
que tot va poc a poc i que porta el seu temps.  
La comissió de seguretat exposa que no deixarà de treballar fins que es 
retirin en primera instància les pedres del pati, així com els sostres, doncs 
com alguns pares apunten s’ha canviat el sostre del mercat i també 
s’hauria de canviar el de l’escola.  
Un cop exposat tot això, direcció marxa i la presidenta de l’ampa exposa 
que no s’havia fet reunió fins ara al no tenir resultats  de respostes o 
informacions sobre el tema.  Es proposa  la recollida de signatures de 
pares d’alumnes, per si en algun moment s’haguessin d’utilitzar, tenir 
 aquesta feina ja preparada. La fulla de les signatures es deixarà a l’oficina 
de l’ampa així com a secretaria.  
Hi ha tres laboratoris per poder fer les medicions. Si la comissió no 
estigués d’acord es demanaria a un altre laboratori. La presidenta de 
l’ampa exposa que direcció de l’escola està responent positiva i 



correctament i que té en compte tan la seguretat dels nens, com dels 
professors i assumeix la responsabilitat que li pertoca. Tal com direcció ha 
transmès, fins que no tanquin l’expedient, serveis territorials NO donarà la 
informació en paper.  
Es posa en coneixement que l’Ajuntament està asfaltant como a mesura 
provisional les zones del pati afectades, posant un pam i mig d’asfalt i així 
evitant el contacte directe amb les pedres.  Sembla que les pedres podrien 
ser restos de pedres  de quan el 2009 es va canviar el sostre del gimnàs i 
que aleshores no es va seguir el protocol d’amiant.  
Per últim es demana que es passi l’acta a tots els pares de l’escola.  

 


